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The University of Central Arkansas is pleased to offer the Global Education 

Project (GEP) for the 2017-18 Academic Year.  Program is $8,150 per semester 

and includes the following items: 

 Tuition and fees for 12 undergraduate or 9 graduate credit hours 

 International Insurance (excluding $100 deductible) 

 Housing (including Linen Package) 

 Meal Plan (unlimited cafeteria + $50 Dining Dollars) 

 Administrative expenses 

Student expenses not included in the package price are: 

 Cost of books (Estimated at $600) 

 Measles, Mumps and Rubella shots (approximately $120; may be taken in home country) 

 T-spot Test ($50, must be received at UCA) 

 Travel-related expenses  

To enroll in regular undergraduate classes, a student should demonstrate English 

language proficiency by 1) a TOEFL PBT score of 500, or 2) a TOEFL iBT score 

of 61, or 3) an IELTS score of 5.5.  Students who do not demonstrate the 

appropriate English language proficiency may participate in the UCA Intensive 

English Program (IEP).  GEP enrollment in IEP is limited so please apply early.   

Students admitted as Graduate students will have a modified package rate 

depending on the number and level of courses they are enrolled in. 

The admission deadline for enrolling in the Fall 2017 semester is June 15th, 2017 

and the deadline for Spring 2018 semester is November 1st, 2017. For more 

information, please contact the International Engagement Office at 501-450-3445 

or armstrongyh@gmail.com visit http://uca.edu/international/gep/ Make sure to put 

“GEP” in the subject line of all emails.  
  

GLOBAL EDUCATION PROJECT 

Program Information  

Fall 2017 (August 24 – December 15) 

Spring 2018 (January 11 – May 4) 
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阿肯色中央州立大学很高兴能在 2017-2018 学年承办全球教育项目（GEP）。本项目的套

餐型费用为 8,150 美元/学期，其包括了下列内容： 

 总共 12 个本科或 9 个研究生学分的学费及杂费 

 国际学生保险费（不包括 100 美元的免赔金额） 

 住房费用（包括卧具包） 

 餐饮费（餐厅内的无限制餐饮和 50 美元餐厅零用开销） 

 行政管理费用 

本项目收费中不包括的学生个人开销有： 

 书本费（大约 600 美元） 

 麻疹、腮腺炎和风疹系列疫苗（MMR）的注射费用（大约 120 美元；可在原籍国

注射） 

 T-spot 注射费（50 美元，须在 UCA 注射） 

 旅行相关费用 

若要选修全英文本科课程，学生需要提交其英语水平证明。该英语水平证明可以为：1）

学院托福考试（TOEFL PBT）500 分以上的成绩单，或 2）托福网考（TOEFL iBT）61 以

上的成绩单，或 3）雅思考试（IELTS）5.5 分以上的成绩单。无法提交英语水平证明的学

生将进行 UCA 英语提升课程（IEP）的学习。针对 GEP 交流学生的 IEP 课程名额有限，

请尽早提出申请。 

修读研究生课程的学生会在此套餐型费用基础上根据修读的课程数量和层次进行相应调

整。 

申请 2017 年秋季学期的截止日期为 2017 年 6 月 15 日，申请 2018 年春季学期的截止日期

为 2017 年 11 月 1 日。如需更详细信息，敬请联系国际办公室。电话：+1-501-450-3445，

电子邮箱：armstrongyh@gmail.com，网址为 http://uca.edu/international/gep/ 若发送邮件，

请在邮件开头注明“GEP”。 

 

全球教育项目 

项目信息 

2017 年秋季学期 (8 月 24 日 – 12 月 15 日) 

2018 年春季学期 (1 月 11 日 – 5 月 4 日) 
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